

Application Form 申請表

Please complete and return this form to HKCS by June 30, 2018 請於2018年6月30日前交回表格

Please note that the information with * will be printed on show book and table sign 以下*資料將會印刷在展會手冊及展枱名牌上

*Company Name 公司名稱			
*Specialty 公司專注業務		Coins / Banknotes / Other:	
Representative 公司代表		Family Name 姓	Given Name 名
Address 地址			
		Country 國家	
Telephone 電話		E-mail 電郵	

Bourse Selection 展位選擇

✓	Table Type 展位類型	Table number 展位枱號	Table size 展位大小	Showcases 展櫃數量	Badges 證件數量	Price (USD) 價格(美元)
	Standard Shared Table		3 x 2 feet	1	2	\$1,100
	Standard Single Table		6 x 2 feet	2	3	\$1,900
	Small Corner Booth	G3, G5	3 x 1.5 feet, 1 table & 6 x 2 feet, 1 table	3	4	\$2,400
	Standard Corner Booth		6 x 1.5 feet, 1 table & 6 x 2 feet, 1 table	3	5	\$2,600
	Premium Corner Booth	A1, F1, G1	6 x 1.5 feet, 1 table & 6 x 2 feet, 1 table	3	5	\$2,900
	Super-Size Side Booth	B1, C1, D1	6 x 1.5 feet, 1 table & 6 x 2 feet, 2 table	4	5	\$3,900

Exhibitors Badge Information 參展工作證資料

Please refer to the above table for number of badges allowed. Photos of badge holders must be sent to us prior to the show. **Extra badges for direct employee will cost an extra US\$25 each.**

請貴公司提供每位參展工作人員姓名及照片以製作證件。證件數量請參閱「展位選擇」表格。如需額外工作證則需每個另繳25美元。

All exhibitor representatives who are not ordinarily residing in Hong Kong will be required to obtain a 'Temporary Working Visa' when they participate in a fair in Hong Kong involving retail sales activities. Alternatively, a local worker/local representative may be employed to conduct retail sales activities. If the exhibitor's activities are focused on promotion without engaging in retail sales, he/she will not need to apply for a work permit.

所有非香港居民之參展商代表，如欲在展覽會公眾開放期間從事零售活動，必須依法申請「香港臨時工作簽證」。參展商亦可選擇聘用香港本地人士或其本地代表從事零售活動。若參展商的活動主要為業務推廣而不涉及零售，則毋須申請工作簽證。

No. 序號	Name 姓名	Visa Needed?	No. 序號	Name 姓名	Visa Needed?
1			2		
3			4		
5			Remark		

* All badge applications for direct employees only. HKCS will review all applications. 工作證僅適用於公司員工，HKCS保留最終決定權

Company Stamp & Authorized Signature

公司印鑑及負責人簽署

Date

日期

*I hereby declare that I have read and understood all the terms and policies on this application form. The organisers will have the final say in any disputes.

*一經簽署，即代表本人已閱讀並理解此表格上的所有條款和政策，如有任何糾紛，HKCS將有最終決定權